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Szanowny Panie Piotrze,
 
(…)
 
Przesłuchałem wszystkie nagrania, które zamieścił Pan w dziale “Fonoteka”. Potężna 
dawka wiedzy, emocji, wspomnień... Naprawdę coś wspaniałego i wyjątkowego! W 
związku z tym przyszło mi do głowy kilka bardzo ważnych, z mojego punktu widzenia pytań. 
Pozwolę sobie zadać je w punktach, dla zachowania przejrzystości.
 
1. Czy posiada Pan jeszcze nagrania, które nie zostały zamieszczone w dziale “Fonoteka”? 
Jeśli tak, czy jest to duża ilość nagrań, czy posiada je Pan w wersji cyfrowej oraz czy planuje 
ich publikację.
 
2. Istnieje duża ilość nagrań z lat 1984, 85, 86 – potem następuje 2 letnia przerwa, kilka 
nagrań z 1988 – znowu dwa lata przerwy i kilka z 1990 roku. Chciałbym zapytać, z czego 
wynikają długie przerwy oraz mała ilość nagrań z lat 1988 –1990.
 
3. Czy istnieją nagrania rozmów po 1990 roku?
 
(…)

Póki co, poprzestanę na tych kilku pytaniach, nie chcąc zajmować Panu czasu. Choć 
przyznam, że pytań mam bardzo dużo... bo przecież tematy niesamowicie interesujące i po 
prostu niepowtarzalne!
 
 
Przesyłam serdeczne pozdrowienia,
 
Dawid Skrzypkowski


